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"Myslím, že mám největší sbírku Plíhala v Evropě," tvrdí o sobě Jarek Nohavica v rozhovoru,
který poskytl Mirce Spáčilové z idnes. Ta chtěla téma rozhovoru zcela jednoznačně zaměřit na
aktuální filmovou novinku Rok ďábla, ale Nohavica byl proti: "O filmu se se mnou vůbec
nebavte. Já nedokážu odhadnout, o čem je." Rozhovor je tedy spíš o lidech kolem tohoto filmu,
a o současném postoji Nohavici k životu. Celkem příjemné počtení, klikněte dole.
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